

Expertise Makes It

Possible

新闻中心 > 万慧达荣誉

万慧达知识产权荣登《世界商标评论》专业榜单第一梯队，多位合伙人荣膺杰出个人称号

日期：2024.02.23

@Wanhuida Intellectual Property

www.wanhuida.com

Expertise Makes It Possible

万慧达知识产权荣登《世界商标评论》专业榜单第一梯队，多位合伙人荣膺杰出个人称号

新闻中心 > 万慧达荣誉

近日，国际知名专业媒体《世界商标评论》杂志（World Trademark Review，简称WTR）发布“WTR 1000全球商标领域领先律所及律师名录”。

万慧达知识产权荣登中国区“商标确权及策略”和“商标保护及诉讼”两大板块第一梯队。自2011年起，已连续14年在WTR全球商标法律服务领域的评选中获得头部荣誉。

“Wanhuida IP enjoys a glittering reputation as a one-stop IP troubleshooter par excellence... delivers the best and most comprehensive strategies for its discerning clients consistently.”



Ranked in: China

万慧达知识产权多位合伙人凭借卓越表现当选“杰出个人”。管委会主席、首席合伙人白刚先生，管委会成员、合伙人黄晖博士、姚红军律师荣膺“商标保护及诉讼”领域杰出个人；管委会成员、合伙人任海燕女士，合伙人李运全律师荣膺“商标确权及策略”领域杰出个人。



Gang Bai

Founding Partner, Wanhuida Intellectual Property

WTR says: Gang Bai has all bases covered on the contentious front. He is a fierce representative in trademark infringement and anti-counterfeiting disputes, some of which have been selected as the annual cases by Supreme Court over the years.



日期：2024.02.23

新闻中心 > 万慧达荣誉



Hui Huang

Partner, Wanhuida Intellectual Property

WTR says: High-stake IP litigation is the forte of the much acclaimed Hui Huang, who has a razor-sharp understanding of both the theory and practice of the whole trademark cycle.



Haiyan Ren

Partner, Wanhuida Intellectual Property

WTR says: Throughout her 30 years of practice, Haiyan Ren has been a trustworthy name when it comes to trademark filing and registration. An IP lawyer of great stature, she currently guides a team of more than 300 lawyers in tackling tricky brand protection issues.



Jason Yao

Partner, Wanhuida Intellectual Property

WTR says: Jason Yao safeguards IP rights and battles counterfeiters and trademark infringers before all level of courts across the country. He has a deep knowledge of myriad topics, enabling him to serve as a holistic adviser to brands.





Yunquan Li

Partner, *Wanhuida Intellectual Property*

WTR says: Yunquan Li brings a wealth of legal and industry knowledge to the table, and is particularly adept at trademark due diligence, investigation, prosecution and negotiation.

